

Bestyrelsesmøde i Sundholm Syd – 07.10.2018

Tilstede: Teis, Anja, Nina, Anne, Viktor, Marianne

Referent: *Teis Waldorff*

1. Godkendelse af referat fra sidste møde	
2. Rollefordeling – Bestyrelsen	Kasserer / Nyt fra Bestyrelsen - Anja Bestyrelsesmail / Google Calendar - Viktor Gruppeformandsgruppen - Nina Referent / Webmaster - Anne Formand - Teis Repræsentantskab – Teis, Nina, Anne
3. Eksterne møder	Nanna – P-udvalget, Fællesbestyrelsen Alle - Almen+ ERFRA netværk, Områdemøde Amager 29/10/18, Kurser mm. Teis – Formandsmøde 08/10/2018
4. Arbejdsgrupper - Arbejdsdag	Formand Teknik / Håndværk – Marianne Sti – Sti-gruppen og Nina skal afklare ny formand Nye medlemmer til Grøn gruppe – Ny beboer 24A (fra midt december) Teknik – Stine 20A, Liselotte 24H
5. Afdelingsmødet	Referat fra afdelingsmøde – til gennemlæsning af alle Beretning – til hjemmesiden Nyt fra bestyrelsen – link til OB referat om Mgo plader og fletning af efeu
6. Næste møde	Møderække – 2. tirsdag i hver måned – næste møde 13. november kl. 17:30
7. Evt	Uafklarede opgaver: Træ v. fabrikken samt vedligehold af område bag brydes alle (Nanna) (Viktor) Skodder – Anja (Jesper -> Eva nu) Gummilister v. franske altandøre – Teis (Jesper + Gert) – spørgeskema Informationer til nye beboere – hvad skal de have fra 3B og hvad skal de have fra os? Hvordan sikrer vi at vi har kontaktinfo på alle? Mit 3B? Teis – følg op med Dennis (Anja følger op med Dennis ift kontakt) Flyttesyn – Filtre SKAL skiftes. Følges op på generelt fraflytningssyn – Marianne sender opdateret formulering ud til gennemgang. Hvis der ikke er kommentarer sendes det til Sven + Thomas og Hørgårdens serviceteam. (?)

	<p>Beskrivelse af P-forhold i afdelingen – afhænger af P-udvalg. Nanna</p> <p>Dong Trekanten + græs-areal – Mette undersøger muligheder for at tage det i brug (Anja)</p> <p>Opdeling af skur til have redskaber – Teknikgruppen (Nina + Anja)</p> <p>Opsætning af strøm i det nye redskabsskur - Nina</p> <p>Hjemmesidekursus – Anja (Nanna skriver til 3B kommunikation)</p> <p>Opfølgning med Anders Andersen rengøring på vinduespris + opfølgning m. Sven på evt. brug af lift – Anja</p> <p>Træer v. amager fælledvej – Teis kontakter Thomas ift. beskæring</p> <p>Duebekæmpelse – Der er i perioder mange, hvordan gør vi fælles indsats? Nævnes i nyt fra Bestyrelsen</p> <p>Pap i vindue – skriv i nyt fra bestyrelsen om at det ikke er ok (eller er det? – henvis til husorden)</p> <p>Forslag til tilføjelse til husordenen – fremlejers ansvar at udlevere folder og vise renholds skur. Renhold får tilsendt både dansk og engelsk skabelon til udfyldelse, som lægges på hjemmesiden (Nina)</p>
--	--